
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 456/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ορισμός μελών και συγκρότηση του 
Συμβουλίου Ένταξης Μεταναστών. 

 
Σήμερα 27 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 23/10/2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 
10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 
13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
22)Α.Σιακαβάρας, 23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 
25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 
28)Ζ.Πατσίκας, 29) Α. Καγκελίδης, 30)Γ.Γουλτίδης, 
31)Ι.Παπαγιάννης, 32)Η.Τσιφλίδης, 33)Σ.Ελευθεριάδου, 
34)Ν.Μπέκης, 35)Π.Παπαδίνα, 36)Α.Αποστολόπουλος, 
37)Α.Μαρκούλης, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Γ. Κάκαρης, Μ. Παπαϊωάννου, 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Ι.Σιδηρόπουλος, 
Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1)Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 450/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Λαζαρίδης και προσήλθε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
3)  Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 451/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Σ.Ελευθεριάδου, 
Η.Τσιφλίδης, Ι.Παπαγιάννης, Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης, Δ.Κουλουριώτης, Ν.Μπέκης, Μ.Σουμελίδης και επανήλθαν οι 
κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Μ.Σουμελίδης, Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 452/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Κουλουριώτης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 453/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 454/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησαν οι κ.κ Ζ.Πατσίκας, 
Ε.Ιακωβίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 456/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μωυσιάδης, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 457/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 460/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 463/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 464/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 465/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Τραπεζανλής και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σοφιανίδης, 
Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μπέκης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 467/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Διαμάντης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Διαμάντης 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 3-11-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κοινωνική προστασίας 
Θεόφιλου Κορωνά, που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 384/2013 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου (η οποία τροποποιήθηκε με 
την αριθ. 529/2013 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου) ορίστηκαν τα μέλη και συγκροτήθηκε σε 
σώμα το Συμβούλιο Ένταξης Μεταναστών Δήμου Βέροιας, του οποίου η θητεία ακολουθεί τη 
θητεία της Οικονομικής Επιτροπής. 

Με τις διατάξεις του άρθρου 78 του Ν.3852/10 ορίζεται ότι: 
 «1. Σε κάθε δήμο συγκροτείται και λειτουργεί με απόφαση του δημοτικού συμβουλίου, 

συμβούλιο ένταξης μεταναστών ως συμβουλευτικό όργανο του δήμου για την ενίσχυση της ένταξης 
των μεταναστών στην τοπική κοινωνία. Τα συμβούλια ένταξης μεταναστών αποτελούνται από πέντε 
(5) έως έντεκα (11) μέλη, τα οποία ορίζονται από το οικείο δημοτικό συμβούλιο. Ως μέλη ορίζονται 
δημοτικοί σύμβουλοι, εκπρόσωποι φορέων μεταναστών, εφόσον η έδρα αυτών ή παραρτήματος 
βρίσκεται εντός των διοικητικών ορίων του οικείου δήμου, ή εκπρόσωποι που επιλέγονται από την 
κοινότητα των μεταναστών που κατοικούν μόνιμα στον οικείο δήμο, σύμφωνα με τους όρους που 
προβλέπει σχετικός κανονισμός, που εκδίδει με απόφασή του το οικείο δημοτικό συμβούλιο, καθώς 
και εκπρόσωποι κοινωνικών φορέων οι οποίοι αναπτύσσουν εντός της διοικητικής περιφέρειας του 
οικείου δήμου δράση σχετική με τα προβλήματα των μεταναστών. Με την ίδια απόφαση ορίζεται 
πρόεδρος στο συμβούλιο ένταξης μεταναστών ένας εκ των δημοτικών συμβούλων μελών του. Στα 
παραπάνω συμβούλια ορίζονται υποχρεωτικά ως μέλη αλλοδαποί δημοτικοί σύμβουλοι που έχουν 
τυχόν εκλεγεί. Η συμμετοχή στα ανωτέρω συμβούλια είναι τιμητική και άμισθη. 

2. Έργο των συμβουλίων ένταξης μεταναστών είναι η καταγραφή και η διερεύνηση 
προβλημάτων που αντιμετωπίζουν οι μετανάστες, που κατοικούν μόνιμα στην περιφέρεια του οικείου 
δήμου, ως προς την ένταξή τους στην τοπική κοινωνία, την επαφή τους με δημόσιες αρχές ή τη 
δημοτική αρχή, η υποβολή εισηγήσεων προς το δημοτικό συμβούλιο για την ανάπτυξη τοπικών 
δράσεων προώθησης της ομαλής κοινωνικής ένταξης των μεταναστών και, εν γένει, την επίλυση των 
προβλημάτων που αυτοί αντιμετωπίζουν, ιδίως μέσω της οργάνωσης συμβουλευτικών υπηρεσιών από 
τις δημοτικές υπηρεσίες, καθώς και τη διοργάνωση σε συνεργασία με τον οικείο δήμο εκδηλώσεων 
ευαισθητοποίησης και ενίσχυσης της κοινωνικής συνοχής του τοπικού πληθυσμού». 

Με την αριθ. 259/11 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, όπως αυτή τροποποιήθηκε με 
την αριθ. 623/11 όμοια, εγκρίθηκε ο Κανονισμός Λειτουργίας του Συμβουλίου Ένταξης 
Μεταναστών Δήμου Βέροιας μεταξύ των οποίων αναφέρονται ότι: 

«Άρθρο 3. παράγραφοι 1-6: 
1. Το συμβούλιο ένταξης μεταναστών αποτελείται από έντεκα (11) μέλη, τα οποία ορίζονται 

με  απόφαση του δημοτικού   συμβουλίου. Από τα μέλη του συμβουλίου τα   επτά (7) - τέσσερεις (4) 
της πλειοψηφίας και τρεις (3) της μειοψηφίας - είναι δημοτικοί σύμβουλοι, τα δύο (2) μέλη είναι 
εκπρόσωποι φορέων/κοινότητας μεταναστών και τα δύο (2) μέλη είναι εκπρόσωποι κοινωνικών 
φορέων, οι οποίοι αναπτύσσουν εντός του δήμου δράση σχετική με τα προβλήματα των μεταναστών. 
Οι μετανάστες που επιλέγονται ως μέλη του συμβουλίου μεταναστών πρέπει να διαθέτουν τα 
προβλεπόμενα από την ισχύουσα νομοθεσία έγγραφα νομιμοποίησης και ιδίως άδεια παραμονής στη 
χώρα. 

2. Η εν  λόγω   απόφαση   ορισμού   των   μελών  του   συμβουλίου   ένταξης μεταναστών 
λαμβάνεται με φανερή ψηφοφορία και με την   πλειοψηφία των παρόντων μελών του δημοτικού 
συμβουλίου. Σε περίπτωση όπου η σχετική πρόταση του προέδρου του δημοτικού συμβουλίου δεν 
λάβει την απαιτούμενη πλειοψηφία, τότε το θέμα επανέρχεται στην αμέσως επόμενη συνεδρίαση του 
δημοτικού συμβουλίου. 

3. Με την ανωτέρω απόφαση ορισμού των μελών ορίζεται κάθε φορά και ένας από τους 
δημοτικούς συμβούλους που είναι μέλη του συμβουλίου ένταξης μεταναστών, ως πρόεδρός του, 
καθώς και ο αναπληρωτής του. 

4. Οι δημοτικοί σύμβουλοι που είναι μέλη του συμβουλίου ένταξης μεταναστών είναι επτά 
(7). Από τους επτά (7) δημοτικούς συμβούλους τέσσερις (4) ορίζονται από την παράταξη της 
πλειοψηφίας και τρεις (3) από όλες τις παρατάξεις της μειοψηφίας. (αντικαταστάθηκε η παρ. 4,  ΑΔΣ 
623/11). 



5. Η συμμετοχή στο συμβούλιο ένταξης μεταναστών είναι τιμητική και άμισθη. 
6. Η θητεία των μελών του συμβουλίου ένταξης μεταναστών ακολουθεί τη θητεία της 

Οικονομικής Επιτροπής. (αντικαταστάθηκε η παρ. 6,  ΑΔΣ 623/11). 
Αρθρο 8, παρ. 1: Στη συνεδρίαση του συμβουλίου ένταξης μεταναστών, όπως και στην 

περίπτωση ματαίωσής της, τηρούνται πρακτικά με τη βοήθεια δημοτικού υπαλλήλου που ορίζεται για 
τον σκοπό αυτό με την απόφαση ορισμού των μελών του, ο οποίος παρέχει κάθε είδους διοικητική και 
γραμματειακή υποστήριξη στο συμβούλιο (οργάνωση συνεδριάσεων, τήρηση πρακτικών, παραγωγή, 
διεκπεραίωση, διαχείριση και αρχειοθέτηση αποφάσεων, εγγράφων κ.λ.π.). (αντικαταστάθηκε η παρ. 
1, ΑΔΣ 623/11). ….» 

 Επίσης, με την αριθ. 59/74896/30.12.2010 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Α.&Η.Δ. 
επισημαίνεται ότι προϋπόθεση για τη συμμετοχή εκπροσώπων μεταναστών στο συμβούλιο είναι η 
νόμιμη διαμονή τους στην Ελλάδα ενώ διευκρινίζεται ότι ο εκπρόσωπος των φορέων μεταναστών 
που συμμετέχει, δεν απαιτείται να είναι δημότης του συγκεκριμένου δήμου. 

 Επίσης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6 παρ. ιβ του Ν. 2839/12-9-00 (ΦΕΚ 196 
Α΄) «Ρυθμίσεις θεμάτων του Υπουργείου Εσωτερικών Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης και 
άλλες διατάξεις» στις περιπτώσεις διορισμού ή υποδείξεως από το Δημόσιο τα Ν.Π.Δ.Δ. και τους 
ΟΤΑ μελών διοικητικών συμβουλίων ή άλλων συλλογικών οργάνων  διοίκησης Ν.Π.Δ.Δ. ή Ν.Π.Ι.Δ. ο 
αριθμός των διοριζομένων ή υποδεικνυομένων προσώπων κάθε  φύλου ανέρχεται  σε ποσοστό ίσο 
τουλάχιστον με το 1/3 των διοριζομένων  ή υποδεικνυομένων σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις 
εφόσον τα μέλη που διορίζονται ή υποδεικνύονται είναι πάνω από ένα (1). Τυχόν δεκαδικός αριθμός 
στρογγυλοποιείται στην επόμενη ακέραιη μονάδα εφόσον το κλάσμα είναι ίσο με μισό της μονάδας 
και άνω.». 

 Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο: 
Α) 1. Να ορίσει τα μέλη, με τους αναπληρωτές τους, που θα μετέχουν στο Συμβούλιο 

Ένταξης Μεταναστών του Δήμου Βέροιας, ως εξής: 
- επτά (7) - τέσσερις (4) της πλειοψηφίας και τρεις (3) της μειοψηφίας – δημοτικοί 

σύμβουλοι. 
-  δύο (2) εκπρόσωποι του Συλλόγου Μεταναστών «Η Αλληλεγγύη». 
-  δύο (2) κοινωνικοί φορείς που θα μετέχουν σε αυτό με εκπροσώπους τους. 
2. Να ορίσει τον πρόεδρο, με τον αναπληρωτή του, από τους δημοτικούς συμβούλους που 

είναι μέλη του συμβουλίου ένταξης μεταναστών. 
3. Να συγκροτήσει το Συμβούλιο Ένταξης Μεταναστών Δήμου Βέροιας. 
Η θητεία των μελών του συμβουλίου ένταξης μεταναστών ακολουθεί τη θητεία της 

Οικονομικής Επιτροπής 
Β) Να ορίσει τον δημοτικό υπάλληλο, με τον αναπληρωτή του, ο οποίος θα παρέχει κάθε 

είδους διοικητική και γραμματειακή υποστήριξη στο συμβούλιο (οργάνωση συνεδριάσεων, τήρηση 
πρακτικών, παραγωγή, διεκπεραίωση, διαχείριση και αρχειοθέτηση αποφάσεων, εγγράφων κ.λ.π.). 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Προτείνω ως τακτικά μέλη του Συμβουλίου Ένταξης Μεταναστών τους 

δημοτικούς συμβούλους της πλειοψηφίας Τ.Χατζηαθανασίου, Λ.Ακριβόπουλο, Θ.Κορωνά και 
Γ.Κάκαρη, με αναπληρωτές τους αντίστοιχα τους δημοτικούς συμβούλους Ν.Μαυροκεφαλίδη, 
Δ.Τραπεζανλή, Γ.Ορφανίδη, Μ.Παπαϊωάννου. Ως πρόεδρο προτείνω τον Τ.Χατζηαθανασίου με 
αναπληρωτή του τον Θ.Κορωνά. 

Επίσης, προτείνω να συμμετέχει στο Συμβούλιο Ένταξης Μεταναστών ένας εκπρόσωπος 
του Εργατικού Κέντρου Βέροιας, ένας εκπρόσωπος του Δικηγορικού Συλλόγου Βέροιας και δύο 
εκπρόσωποι από το Σύλλογο Μεταναστών «Η ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ». 

Ως γραμματέα του Συμβουλίου Ένταξης Μεταναστών προτείνω τον μόνιμο υπάλληλο 
Σταύρο Τσαπραντζή με αναπληρώτριά του την μόνιμη υπάλληλο Αναστασία Δούκα.  

Καραπαναγιωτίδης: Προτείνω ως τακτικό μέλος τον Ζ.Πατσίκα, με αναπληρωτή του τον 
Α.Καγκελίδη.  

Μαρκούλης: Δεν επιθυμούμε να συμμετέχουμε σε τέτοιες επιτροπές, διότι θεωρούμε ότι 
αυτή τη στιγμή η ασκούμενη πολιτική από την κυβερνητική πλειοψηφία είναι αντιμεταναστευτική 
και θεωρούμε ότι αυτό πρέπει να κάνουμε όλοι. 



Μπέκης: Όχι, δε θα θέλαμε να προτείνουμε δημοτικό σύμβουλο για να συμμετέχει στην εν 
λόγω επιτροπή. 

Ελευθεριάδου: Ούτε εμείς θα θέλαμε να συμμετέχουμε. 
Πρόεδρος: Επομένως κ.Καραπαναγιωτίδη μπορείτε εσείς να προτείνετε άλλους δύο 

δημοτικούς συμβούλους με τους αναπληρωτές τους 
Καραπαναγιωτίδης: Προτείνω ως τακτικά μέλη τους δημοτικούς συμβούλους Ι.Κυρατλίδη 

και Μ.Σουμελίδη, με αναπληρωτές τους αντίστοιχα τους δημοτικούς συμβούλους Γ.Γουλτίδη και 
Ν.Τσιαμήτρο. 

Αποστολόπουλος: Λειτούργησε μέχρι στιγμής το Συμβούλιο Ένταξης Μεταναστών; Αν δεν 
λειτούργησε, ποιοι ήταν οι λόγοι για τη μη λειτουργία του; Θεωρώ ότι είναι ένας πολύ σημαντικός 
θεσμός για τους αλλοδαπούς, για τους οποίους έχουμε και ιδιαίτερες ευαισθησίες ως δημοτική 
παράταξη.  

Πως έγινε η επιλογή των συγκεκριμένων φορέων; Ο Δικηγορικός Σύλλογος έχει ζητήσει τη 
συμμετοχή του ή το προτείνετε εσείς; Έχετε έρθει σε συνεννόηση; Κάτι τέτοιο είναι πολύ θετικό, 
διότι θεωρώ ότι είναι ένας φορέας που μπορεί να προσφέρει πολλά όσον αφορά την προάσπιση των 
αξιών και των δικαιωμάτων αυτών των ατόμων.  

Δήμαρχος: Το συμβούλιο αυτό δε μπορούμε να πούμε ότι λειτούργησε στην προηγούμενη 
θητεία και δεν ξέρω αν για αυτό φταίει ότι είμαστε ένας δήμος που δεν έχει οξυμένα προβλήματα, 
όπως αυτά που βλέπουμε στα νησιά, στον Έβρο κι ότι συνεπάγεται όλων αυτών.  

Η αλήθεια είναι ότι δεν έχουν τεθεί κάποια συγκεκριμένα θέματα, ιδιαίτερα από τους 
μετανάστες που συμμετέχουν στο συμβούλιο αυτό. 

Σε κάθε περίπτωση όμως πρέπει να το συγκροτήσουμε για να αντιμετωπίσει οτιδήποτε που 
πιθανόν να προκύψει. 

Μπέκης: Το ζήτημα αυτό είναι σημαντικό, με μεγάλη πολιτική χροιά. 
Χωρίς αυτά που θα πω να αποτελούν αιχμή για το συμβούλιο ή για τα πρόσωπα, φαντάζει 

λίγο υποκριτικό να συζητούμε για τη συγκρότηση ενός τέτοιου συμβουλίου κι από την άλλη 
πλευρά, η συνολική πολιτική, των τελευταίων χρόνων ιδιαίτερα, από αντιμεταναστευτική, όπως 
πολύ σωστά λέχθηκε από τον κ.Μαρκούλη, ως αδιάφορη. 

Από το κυνήγι των μεταναστών σε όλη την επικράτεια κι όχι μόνο από τη Χρυσή Αυγή, 
αλλά κι από επίσημα κυβερνητικά όργανα και τις δυνάμεις καταστολής, μέχρι να τους αφήνει 
κανείς στην τύχη τους και στη μοίρα τους, ακόμη και νόμιμους μετανάστες.  

Να πω λοιπόν ένα παράδειγμα και να το καταγγείλω σε αυτή την αίθουσα, γιατί είναι πολύ 
πρόσφατο, για να καταλάβουμε γιατί μιλούμε: Μέχρι πέρυσι, τα τελευταία χρόνια, υπήρχαν 
τμήματα ένταξης μεταναστών κι ανθρώπων που δυσκολεύονταν σε θέματα γλώσσας. Φέτος με 
απόφαση της Δ/νσης, η οποία υποδείχθηκε από «κάτω» και δεν ήταν απόφαση της Διευθύντριας το 
τμήμα έκλεισε, με αποτέλεσμα τα 15-20 παιδιά δε μπορούν να μάθουν 5 ελληνικές λέξεις, για να 
ανταπεξέλθουν στις δυσκολίες που τους θέτει η καθημερινότητα. Μιλούμε για νόμιμους 
μετανάστες. 

Αυτό είναι παρανυχίδα μπροστά σε όλα τα άλλα. Γι’ αυτό λοιπόν δε μπορούμε να λέμε ότι 
βγάζουμε επιτροπές, οι οποίες αν δεν έχουν μια υλική δυνατότητα να εφαρμόσουν προγράμματα, 
τότε οι επιτροπές αποτελούν άλλοθι. 

Δε στρέφεται αυτό εναντίον των προσώπων που θα τις στελεχώσουν, στρέφεται όμως 
εναντίον μιας γενικότερης πολιτικής που προκειμένου να εξοικονομήσει όσο το δυνατόν 
περισσότερα χρήματα για να τα δώσει στους δανειστές, τα κόβει από θεσμούς κι ενέργειες που 
κάνουν κατά τόπους είτε οι δημοτικές αρχές είτε άλλα θεσμικά όργανα.  

Γι’ αυτό ακριβώς δε θέλουμε να συμμετέχουμε σε μια τέτοια επιτροπή και να συμβάλουμε 
σε αυτό που γίνεται αυτή τη στιγμή. 

Μαρκούλης: Είμαι πλήρως εναρμονισμένος στο πνεύμα των όσων ανέφερε ο κ.Μπέκης. 
Θα ήθελα όμως να προσθέσω ότι παρά το γεγονός ότι η συγκυβέρνηση επαίρεται ότι ασκεί 

μεταναστευτική πολιτική, παρά ταύτα υφίσταται στον ορίζοντα και στην καθημερινή 
πραγματικότητα το γεγονός της μη ύπαρξης δυνατότητας επανανομιμοποίησης αλλοδαπών που 
έχουν αναπτύξει στην Ελλάδα κοινωνικούς, εργασιακούς και μορφωτικούς δεσμούς.  



Πρόσφατο το παράδειγμα των εργόσημων που ξέρετε πολύ καλά ότι δεν υπάρχει η 
δυνατότητα ανανέωσης της άδειας παραμονής για μια σημαντική μερίδα αλλοδαπών. 

Αυτό ακριβώς το γεγονός μας αποτρέπει από τη συμμετοχή οποιασδήποτε επιτροπή. Θα 
θεωρούσα συνετό, το Δ.Σ. να λάβει μια απόφαση, έτσι ώστε να δοθεί η δυνατότητα σε όλους τους 
αλλοδαπούς που έχασαν τη δυνατότητα ανανέωσης της άδειας παραμονής, έτσι ώστε με 
αποπληρωμή των σχετικών εργοσήμων να ανακτήσουν το δικαίωμα παραμονής στην Ελλάδα. 

Αποστολόπουλος: Η ελληνική κοινωνία είναι ανοικτή και ανεκτική από αρχαιοτάτων 
χρόνων. 

Πάνω σε αυτό το πλαίσιο, το μεταναστευτικό θα έπρεπε να το δούμε πολύ σοβαρά, σαν 
Κράτος, σαν κοινωνία, για να συνεχίσουμε να έχουμε αυτήν την ταμπέλα που είχαμε από τα αρχαία 
χρόνια. 

Νομίζω ότι τα τελευταία χρόνια υπάρχει μια περιθωριοποίηση αυτών των ανθρώπων, οι 
οποίοι έρχονται κατά καιρούς στη χώρα μας και θέλουν μια ανεκτική κοινωνία, θέλουν εργασία και 
έχουν προβλήματα όπως όλοι οι έλληνες πολίτες. 

Σε αυτό το πλαίσιο θα έπρεπε να είμαστε πιο διεκδικητικοί και πιο δυναμικοί, ώστε να 
επιλυθεί το μεταναστευτικό, με την αλλαγή των σχετικών συνθηκών, όπως η συνθήκη του 
Δουβλίνου κλπ. Νομίζω ότι απόδειξη ότι κάποιοι άνθρωποι τέθηκαν στο περιθώριο, είναι ότι δεν 
ασχολήθηκε το προηγούμενο Δ.Σ. με το να δημιουργήσει θεσμούς και να απλώσει ένα δείκτη 
προστασίας σε αυτούς τους ανθρώπους. 

Έχουν γίνει σήμερα κάποια δειλά βήματα όπως είναι η προσπάθεια αυτή, υπάρχει ο 
Δικηγορικός Σύλλογος που πολύ σωστά τον προτείνατε Δήμαρχε. Δε θέλουμε να συμμετέχουμε 
στο συμβούλιο καταγγέλλοντας τη γενικότερη πολιτική όσον αφορά το μεταναστευτικό και 
χαίρομαι που κάνετε κάποια δειλά βήματα προς τη σωστή κατεύθυνση. 

Τσαπαρόπουλος: Διαδικαστικά Πρόεδρε. Ξέρω ότι αν το δούμε λίγο χαλαρά τη διαδικασία, 
μπορώ να κάνω κάποια ερώτηση στους συναδέλφους μου; Νιώθω ότι αυτό το πράγμα είναι 
αντιφατικό.  

Πρόεδρος: Απευθύνομαι με το λόγο μου κυρίως στην αντιπολίτευση. Πως προεξοφλείτε ότι 
αυτό το συμβούλιο δε θα καταγγείλει την κυβερνητική πολιτική για τη μετανάστευση; Πως 
προεξοφλείτε ότι αυτό το συμβούλιο δε θα έρθει να καταγράψει και να αναδείξει τα προβλήματα;  

Είπε ο Δήμαρχος ότι δεν υπάρχουν προβλήματα, αλλά θα διαφωνήσω. Υπάρχουν πολλά 
προβλήματα των μεταναστών 

Το συμβούλιο αυτό δε φιλοδοξεί να τα λύσει, αλλά να τα αναδείξει και να αναπτύξει μια 
κινηματική δράση έτσι ώστε να βοηθήσει στο να αναδειχθεί κι η απουσία της κρατικής μέριμνας. 

Το Συμβούλιο Ένταξης Μεταναστών δεν έρχεται να λύσει το μεταναστευτικό πρόβλημα 
όπως ειπώθηκε, αλλά να καλύψει ένα κενό σε αυτό που μέχρι τώρα επισημάνθηκε, ότι δεν υπάρχει 
ούτε καν καταγραφή, με αποτέλεσμα να λέμε ότι δεν υπάρχουν προβλήματα. Τα προβλήματα είναι 
τεράστια. 

Ο λόγος που δέχθηκα να συμμετέχω σε αυτό το συμβούλιο είναι ακριβώς αυτό το πράγμα. 
Αν μπορέσουμε να βάλουμε ένα λιθαράκι, έτσι ώστε όλοι μαζί να καταγγείλουμε κι όχι να 
υποστηρίξουμε την κυβερνητική πολιτική πάνω στο μεταναστευτικό θέμα, νομίζω ότι θα έχουμε 
συνεισφέρει στη συνύπαρξη με αυτούς τους ανθρώπους που σήμερα βιώνουν τεράστια 
προβλήματα. 

Εμείς ζούμε τα προβλήματα υγείας και τα ξέρουμε κι είναι τεράστια. Οι μετανάστες δεν 
έχουν πρόσβαση στις υπηρεσίες υγείας.  

Με αυτή τη λογική κρίνω λίγο αντιφατικό κ.Μπέκη να μη συμμετέχετε σε ένα συμβούλιο, 
που εγώ πίστευα ότι θα συμβάλλατε με αυτή την προοπτική που λέω κι αν δε μπορώ να κάνω κάτι, 
δεν έχω λόγο ύπαρξης ως πρόεδρος του Συμβουλίου Ένταξης Μεταναστών και θα παραιτηθώ. 

Λέμε λοιπόν ποιοι είναι οι στόχοι του συμβουλίου, είναι ξεκάθαροι, δεν έχουμε αυταπάτες 
ούτε πετούμε στα σύννεφα 

Πατσίκας: Πρόεδρε, πάτε να λύσετε ιδεοληψίες ετών της Αριστεράς αυτή τη στιγμή, είναι 
προφανές. 

Δήμαρχος: Πρόεδρε επειδή βάζετε στο στόμα μου λόγια που δεν τα είπα, θα κάνω μια 
ερώτηση ρητορική. 



Στο Δημοτικό Ιατρείο δέχεστε μετανάστη χωρίς βιβλιάριο; 
Πρόεδρος: Βεβαίως. 
Δήμαρχος: Αυτό ακριβώς είπα κι εγώ, ότι η δική μας πόλη έχει αγκαλιάσει τους μετανάστες 

και δεν έχουμε ιδιαίτερα προβλήματα, δε μίλησα για το πρόβλημα που έχουμε στην Ελλάδα. 
Μαυροκεφαλίδης: Επί της διαδικασίας ένα σχόλιο Πρόεδρε. Εδώ δεν καθόμαστε να πούμε 

αν συμπονούμε ή όχι κι να συμφωνούμε με την κυβερνητική πολιτική ή όχι. 
Είμαστε υποχρεωμένοι από τον «Καλλικράτη» να συγκροτήσουμε ένα όργανο. 
Πρόεδρος: Διαφωνώ με τη διαδικαστική σας πρόταση, διότι συγκροτούμε ένα συμβούλιο 

για να εντοπίσουμε το περιεχόμενό της και οι συνάδελφοι αρνούνται τη συμμετοχή γιατί 
διατυπώνουν μια άποψη και σκέψη ότι αυτό είναι ουτοπιστικό ή υποκριτικό.  

Εμείς αναλύουμε τι προσδοκούμε, με την ελπίδα να συμφωνήσουμε σε ένα ελάχιστο όριο 
κοινής δράσης 

Μπέκης: Το υποκριτικό το δικό μου δε σχετίζεται ούτε με τα πρόσωπα ούτε με το 
συμβούλιο. Σχετίζεται με το γεγονός ότι η πολιτική ηγεσία θεσπίζει μια επιτροπή, αλλά φροντίζει 
να την αφήσει γυμνή. Αυτό είναι το υποκριτικό, για να λέει ότι εμείς κάναμε συμβούλιο και να το 
επιδεικνύει στην Ε.Ε. 

Δεύτερον, υπάρχει μια διαφωνία στην εκτίμηση. Εσείς νομίζετε ότι κάτι μπορεί να κάνετε, 
μακάρι να κάνετε, αλλά εμείς νομίζουμε ότι το εύρος σε σχέση με τη ζημιά της αυταπάτης που 
προκαλείται από την ύπαρξη της συμμετοχής, είναι μεγαλύτερο. Αν έχετε δίκιο εσείς θα σας πούμε 
ότι εμείς σφάλλαμε. Αν έχουμε δίκιο εμείς, κάντε κι εσείς το ίδιο. 

Μαρκούλης: Όσον αφορά το ζήτημα της συμμετοχής μας στο συμβούλιο, το θέσαμε 
ξεκάθαρα. 

Λέμε ότι τα προβλήματα που υπάρχουν και ταλανίζουν την ελληνική κοινωνία είναι γνωστά 
σε όλους. Και σε εσάς που έχετε την αγαθή προαίρεση να συμβάλλετε διά της συμμετοχής σας και 
σε εμάς που έχουμε την αγαθή προαίρεση να ασκούμε κριτική στην κυβέρνηση, μη συμμετέχοντας 
σε μια επιτροπή που την επιβάλλει ο «Καλλικράτης», δηλ. το νομοθετικό καθεστώς που ελέγχεται 
από δυο μεγάλα κόμματα. 

Αυτό που θέλουμε να πούμε, είναι ότι εμείς θέλουμε ένα Δ.Σ. (και θα είμαστε 
μπροστάρηδες και σημαιοφόροι σε αυτό τον τομέα) το οποίο στα πλαίσια της νομιμότητας, της 
ύπαρξης του ελληνικού κράτους, θα μάχεται για τη διασφάλιση των συμφερόντων όλων όσων 
κατοικούν εντός της ελληνικής επικράτειας, ώστε να μη δημιουργούνται οι παραμικρές ανισότητες. 

Θεωρούμε λοιπόν επιβεβλημένη την κινηματικού τύπου συμμετοχή μας στο Δ.Σ. και στην 
ανάδειξη των προβλημάτων μέσα από το Δ.Σ. γιατί θεωρούμε ότι παραπομπή σε επιτροπές 
συνήθως δεν επιλύει προβλήματα, απλά τα συντηρεί. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου κοινωνική προστασίας 
Θεόφιλου Κορωνά, την πρόταση του Δημάρχου και την πρόταση του δημοτικού συμβούλου 
Κ.Καραπαναγιωτίδη;   

Μέλη: Ναι 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, Α.Αποστολόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 20-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κοινωνική προστασίας Θεόφιλου 
Κορωνά. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 59/74896/30-12-2010 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Α.& Η.Δ. 
3.- Την αριθ. 259/2011 (όπως αυτή τροποποιήθηκε με την αριθ. 623/2011 όμοια), με την οποία 
εγκρίθηκε ο Κανονισμός Λειτουργίας του Συμβουλίου Ένταξης Μεταναστών Δήμου Βέροιας και 
τις 384/2013 και 529/2013 αποφάσεις του Δ.Σ. 
4.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και του δημοτικού συμβούλου Κ.Καραπαναγιωτίδη. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 78 του Ν. 3852/2010 «Πρόγραμμα Καλλικράτης», του άρθρου 
6 του Ν.2839/2000 και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
 



 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
 

Α) Ορίζει ως μέλη του Συμβουλίου Ένταξης Μεταναστών Δήμου Βέροιας: 
Τους δημοτικούς συμβούλους: Τηλέμαχο Χατζηαθανασίου, Λεωνίδα Ακριβόπουλο, Θεόφιλο 

Κορωνά, Γεώργιο Κάκαρη, Ζήση Πατσίκα, Ιορδάνη Κυρατλίδη και Μιχαήλ Σουμελίδη ως τακτικά 
μέλη και τους δημοτικούς συμβούλους  Νικόλαο Μαυροκεφαλίδη, Δημήτριο Τραπεζανλή, Γεώργιο 
Ορφανίδη, Μαρία Παπαϊωάννου, Αντώνιο Καγκελίδη, Γεώργιο Γουλτίδη και Νικόλαο Τσιαμήτρο 
ως αναπληρωματικά μέλη. 

Β) Ορίζει ως μέλη του συμβουλίου τους εκπροσώπους των παρακάτω κοινωνικών φορέων: 
1.- Δικηγορικού Συλλόγου Βέροιας. 
2.- Εργατικού Κέντρου Βέροιας.  
3.- Συλλόγου Μεταναστών «Η ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ» 
Γ) Ορίζει ως πρόεδρο του συμβουλίου το δημοτικό σύμβουλο Τηλέμαχο Χατζηαθανασίου, με 

αναπληρωτή του το δημοτικό σύμβουλο Θεόφιλο Κορωνά 
Δ) Ορίζει ως γραμματέα του συμβουλίου τον Σταύρο Τσαπραντζή, με αναπληρώτριά του την 

Αναστασία Δούκα, υπαλλήλους του Δήμου. 
Ο Γραμματέας θα παρέχει κάθε είδους διοικητική και γραμματειακή υποστήριξη στο 

συμβούλιο (οργάνωση συνεδριάσεων, τήρηση πρακτικών, παραγωγή, διεκπεραίωση, διαχείριση και 
αρχειοθέτηση αποφάσεων, εγγράφων κ.λ.π.). 

Γ) Συγκροτεί το Συμβούλιο Ένταξης Μεταναστών Δήμου Βέροιας, ως εξής: 
1.- Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου, ως πρόεδρος, δημοτικός σύμβουλος της πλειοψηφίας. 
2.- Λεωνίδας Ακριβόπουλος, ως μέλος, δημοτικός σύμβουλος της πλειοψηφίας. 
3.- Θεόφιλος Κορωνάς, ως μέλος, δημοτικός σύμβουλος της πλειοψηφίας. 
4.- Γεώργιος Κάκαρης, ως μέλος, δημοτικός σύμβουλος της πλειοψηφίας. 
5.- Ζήσης Πατσίκας, ως μέλος, δημοτικός σύμβουλος της μειοψηφίας. 
6.- Ιορδάνης Κυρατλίδης, ως μέλος, δημοτικός σύμβουλος της μειοψηφίας. 
7.- Μιχαήλ Σουμελίδης, ως μέλος, δημοτικός σύμβουλος της μειοψηφίας. 
8.- Εκπρόσωπο του συλλόγου μεταναστών «Η ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ», που θα ορισθεί απ’ αυτόν. 
9.- Εκπρόσωπο του συλλόγου μεταναστών «Η ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ», που θα ορισθεί απ’ αυτόν. 
10.- Εκπρόσωπο του Δικηγορικού Συλλόγου Βέροιας, ως μέλος, που θα ορισθεί απ’ αυτόν. 
11.- Εκπρόσωπο του Εργατικού Κέντρου Βέροιας, ως μέλος, που θα ορισθεί απ’ αυτό.  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  456 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε το 

πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Η. Μπατσαράς  
Δ. Κουλουριώτης  Ν. Αγγέλου  
Δ. Τραπεζανλής     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-11-2014 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 

Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 
 
 


